



Aug. 2021 Volume 29 No. 4  
2021年8月 第29卷 第4期

# 证据科学

## Evidence Science

以苏珊·哈克的基础融贯论为根基的实案分析 官正艳  
刑事电子数据检验模式：转型、演示与程序指引 桂梦美 苏志远  
孤证补强论 赵飞龙  
司法鉴定认知结构与鉴定错误风险 杨立云  
庭审中的专家：发现科学证据中的认知偏差  
[加] Carla Maclean [加] Lynn Smith [加] Itiel E Dror 著  
朱海 译 王进喜 Carla Maclean 审校

中国政法大学

ISSN 1674-1226



万方数据

CN 11-5643/D  
ISSN 1674-1226



2021年第29卷第4期(总第140期)

2021年8月25日出版

## · 证据法学 ·

- 以苏珊·哈克的基础融贯论为根基的实案分析 ..... 官正艳 · 389 ·  
监察证据与刑事诉讼证据的衔接路径研究 ..... 潘侠 · 404 ·  
有专门知识的人之意见能作为证据吗? ..... 宋东 · 417 ·  
刑事电子数据检验模式: 转型、演示与程序指引 .....  
..... 桂梦美 苏志远 · 432 ·  
秦代覆狱证据运用制度探究 ..... 张琮军 · 445 ·  
孤证补强论 ..... 赵飞龙 · 458 ·

## · 证据科学 ·

- 司法鉴定认知结构与鉴定错误风险 ..... 杨立云 · 470 ·  
庭审中的专家: 发现科学证据中的认知偏差 .....  
· [加] Carla Maclean [加] Lynn Smith [加] Itiel E Dror 著  
..... 朱海译 王进喜 Carla Maclean审校 · 486 ·

## · 会议综述 ·

- 证据规则体系化与证据法法典化的探索 ..... 张之光 马浩钧 · 504 ·  
《证据科学》杂志注释体例 ..... · 512 ·

# Evidence Science

Volume 29 Number 4 Aug. 25, 2021

---

---

## Contents

<b>The case analysis based on Susan Haack's foundherentism.</b> .....	<i>Guan Zhengyan</i> (389)
<b>Coherence of supervisory evidence and evidence in criminal proceedings- from the perspective of coordination of procedures.</b> ..... <i>Pan Xia</i> (404)	
<b>Can the opinion of persons with expertise be used as evidence? -Thinking Based on Criminal Procedures.</b> ..... <i>Song Dong</i> (417)	
<b>Criminal electronic data examination model: Transformation, demonstration and procedural guidelines.</b> .... <i>Gui Mengmei Su Zhiyuan</i> (432)	
<b>A study on the evidence application system in the appellate review procedure in Qin dynasty.</b> ..... <i>Zhang Congjun</i> (445)	
<b>On the corroboration of solitary evidence.</b> ..... <i>Zhao Feilong</i> (458)	
<b>Cognitive structure and risk of errors in forensic science.</b> ..... <i>Yang Liyun</i> (470)	
<b>Exploration on systematization of evidence rules and codification of evidence law——An overview of launch and symposium of “Guidelines for the Application of Evidence Provisions of the People's Court”.</b> .....	
..... <i>Zhang Zhiguang Ma Haojun</i> (504)	